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Besluit 
Het  algemeen bestuur : 
 

• Stemt in met de afwijking in de overdracht ten behoeve van de energietoezichttaken per 1 
januari 2025. Niet 100% van de energiebesparingsplichtige bedrijven wordt overgedragen 
(zoals door het AB FUMO is besloten op 6 april 2023) maar alleen de bedrijven die nu 
inzichtelijk zijn (70%). Het resterende aantal volgt later. Dit belemmert in eerste instantie de 
uitvoering van de taak niet. 

 

 
 
Besluit (in te vullen door bestuursondersteuner) 

☐  Conform advies 

☐  Anders, namelijk Klik of tik om tekst in te voeren. 

 

 
 
Persbericht 

☐ ja (concept persbericht toevoegen) 

☒ nee 

  



 

 - 2 / 2 - 
 

 

 

Toelichting 

Inleiding 
Tijdens de vergadering van het algemeen bestuur (AB) van 6 april 2023 heeft u de FUMO de opdracht 
gegeven om de organisatie zowel organisatorisch als bedrijfsmatig voor te bereiden op de uitvoering 
van de taken op het gebied van toezicht en handhaving energie (THE) van de nieuw in te brengen 
bedrijven vanuit de gemeenten naar FUMO op basis van de per 01 juli 2023 veranderende wetgeving.  
 
Naar aanleiding van bovenstaand besluit hebben de VTH managers in Fryslân van het VTH 
Management overleg (VTH MO) een werkgroep opgericht voor het faciliteren van de overdracht van 
de energietoezichttaak. Onderdeel hiervan is de overdracht van dossiers. Tijdens de werkzaamheden 
van de hiervoor ingestelde werkgroep ‘Project 25’ is gebleken dat er geen inzicht is in de volledige 
doelgroep bij de deelnemers, maar dat er 70% van de energiebesparingsplichtige bedrijven bekend is. 
Een aanpak voor volledige overdracht van deze bedrijven is niet werkbaar binnen de gestelde termijn 
(1-1-2025). Vanuit de werkgroep Project 25 is ook aangegeven dat een volledige overdracht niet 
haalbaar is. Deze werkgroep bestaat zowel uit medewerkers van de FUMO als medewerkers van 
onze deelnemers. Meerdere deelnemers hebben aangegeven dat zij een volledige overdracht niet 
haalbaar achtten.  
Door de overdracht uit te voeren van de 70% bekende bedrijven kan in elk geval worden gestart met 
de uitvoering van het energietoezicht door FUMO per 1 januari 2025.  
 
Om de overige 30% van de bedrijven binnen de doelgroep inzichtelijk te krijgen, is het noodzakelijk 
dat er door alle partijen inspanningen worden verricht, zodat het overdragen van het energietoezicht 
naar FUMO uiteindelijk volledig is gerealiseerd. De energietoezichthouders binnen de FUMO blijven 
dit monitoren en zien er op toe dat de overige 30% van de bedrijven ook inzichtelijk wordt. 

1. Besluit/advies: 

Het algemeen bestuur: 

• Stemt in met de afwijking in de overdracht ten behoeve van de energietoezichttaken per 1 
januari 2025. Niet 100% van de energiebesparingsplichtige bedrijven wordt overgedragen 
(zoals door het AB FUMO is besloten op 6 april 2025) maar alleen de bedrijven die nu 
inzichtelijk zijn (70%). Het resterende aantal volgt later. Dit belemmert in eerste instantie de 
uitvoering van de taak niet. 

2. Risico’s 

Niet van toepassing, als de toegezegde inspanningen worden uitgevoerd. Hier wordt van uitgegaan en 
er zal ambtelijk worden gemonitord. 

3. Financiën/financiële consequenties 

Dit voorstel heeft geen financiële consequenties. 

4. Communicatie 

De wijziging in de overdracht is reeds gecommuniceerd naar het vakoverleg en het VTH-MO. 

5. Vervolg 

Omdat de overdracht niet kan worden gerealiseerd zoals was beoogd, zal er inspanning en volledige 
medewerking van alle deelnemers worden verwacht om tot een totaaloverzicht van de doelgroep te 
komen. Het opvragen en registreren van energieverbruik gegevens zal zowel voor FUMO-
toezichthouders en gemeentelijke toezichthouders een tijdsinspanning zijn bij de uitvoering van 
regulier toezicht. De kosten hiervoor vallen binnen de kosten voor regulier toezicht. De benodigde tijd 
voor de administratieve registratie en de uitwisseling van gegevens zal in overleg zo efficiënt mogelijk 
worden opgezet. Een mogelijk hulpmiddel op lange termijn is het amendement Kröger bij de 
Energiewet waarmee omgevingsdiensten op termijn energieverbruik gegevens kunnen opvragen bij 
netbeheerders. 
 


